

**From:** Grassy Mountain (IAAC/AEIC) <[iaac.grassymountain.aeic@canada.ca](mailto:iaac.grassymountain.aeic@canada.ca)>

**Sent:** September 9, 2020 2:28 PM

**To:** Grassy Mountain (IAAC/AEIC) <[iaac.grassymountain.aeic@canada.ca](mailto:iaac.grassymountain.aeic@canada.ca)>

**Subject:** Update regarding the Grassy Mountain Coal Project – Notice of Scheduling of Hearing // Mise à jour concernant le projet de mine de charbon Grassy Mountain - Avis public de programmation

*(Le français suit)*

Dear Participants,

The Joint Review Panel for the proposed Grassy Mountain Coal Project has issued a notice of scheduling. The Joint Review Panel has determined that the public hearing will begin on **October 27, 2020**, at 9:00 AM (MDT) and will be held online, using electronic means (Zoom platform). Additional information is available in the notice of scheduling, which may be viewed at the following link:

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/135963> (CIAR #521)

The notice of hearing, including the updated hearing schedule may be viewed at the following link:

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/135950> (CIAR #365)

The Panel expects to communicate further information in the coming weeks, including detailed electronic hearing procedures.

### ***Information Sessions on Participation***

To assist anyone who may wish to participate in the hearing, the secretariat for the Joint Review Panel has made the videos of the information sessions on the hearing process that were previously held online available. The videos may be viewed at the following link:

- <https://youtu.be/9PI8Qu6h0Vg>
- <https://youtu.be/gJ1q0KnwHml>

The secretariat for the Joint Review Panel will hold an additional information session on electronic hearing procedures via Zoom on **October 7, 2020** at 7:00 PM (MDT). To attend this information session, hearing participants may contact Elaine Arruda at [Hearing.Services@aer.ca](mailto:Hearing.Services@aer.ca).

### ***Next steps in the environmental assessment***

The Joint Review Panel Agreement outlines the Terms of Reference and the steps for the environmental assessment process, and can be viewed at the following link: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/126400> (CIAR #80). The Joint Review Panel has concluded Stage 1 – Review of the Environmental Impact Assessment (EIA) report and Supplemental Information, and is proceeding with Stage 2 – Conduct of a public hearing, as outlined in the notice of hearing.

A summary that provides internet links to the main documents associated with the environmental assessment can be accessed at the following link: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p80101/125996E.pdf> (CIAR #97).

Participants are encouraged to check the Registry regularly to review documents related to the environmental assessment of the Project by the Joint Review Panel.

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to [IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca).

Sincerely,  
Panel Secretariat  
Grassy Mountain Coal Project  
Impact Assessment Agency of Canada  
22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3  
Telephone (Toll-free): 1-866-582-1884  
[IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca)

---

Chers participants,

La commission d'examen conjoint qui évalue le projet de mine de charbon Grassy Mountain (le projet) a émis un avis de programmation. La commission d'examen conjoint a déterminé que l'audience publique se tiendra en ligne à l'aide de moyens électroniques (plateforme Zoom), à partir du **27 octobre 2020**, à 9h00 (HAR). Pour obtenir des renseignements supplémentaires, veuillez consulter l'avis de programmation au lien suivant:

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/135963?culture=fr-CA> (RCÉI #521)

L'avis d'audience publique, y compris le calendrier d'audience mis à jour de l'audience peuvent être consultés au lien suivant:

- <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/135950?culture=fr-CA> (RCÉI #365)

La commission prévoit communiquer de plus amples informations dans les semaines à venir, notamment la publication des procédures détaillées d'audience électronique.

### ***Séances d'information sur le processus de participation***

Afin d'appuyer toute personne souhaitant participer à l'audience publique, le secrétariat de la commission d'examen conjoint a publié les vidéos des séances d'information sur le processus d'audience qui ont eu lieu antérieurement en ligne. Veuillez noter que les vidéos sont seulement offerts en anglais. Les vidéos peuvent être visionnées au lien suivant :

- <https://youtu.be/9PI8Qu6h0Vg>

- <https://youtu.be/gJ1q0KnwHml>

Le secrétariat pour la commission d'examen tiendra une séance d'information additionnelle sur les procédures d'audience électronique via Zoom le **7 octobre 2020** à 19h00 (HAR). Veuillez noter que la séance d'information sera offerte en anglais uniquement. Pour participer à cette séance d'information, veuillez communiquer avec Elaine Arruda à [Hearing.Services@aer.ca](mailto:Hearing.Services@aer.ca).

### ***Étapes suivantes pour l'évaluation environnementale***

L'entente concernant la constitution de la commission d'examen conjoint décrit le mandat de la commission et les étapes du processus d'évaluation environnementale, et peut être consultée au lien suivant: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/evaluations/document/126400?culture=fr-CA> (RCEI #80). La commission d'examen conjoint a conclu l'Étape 1 – Examen du rapport d'étude d'impact environnemental (EIE) et des renseignements supplémentaires. La commission entame maintenant l'Étape 2 - Tenue d'une audience publique, tel que décrit dans l'avis publique d'audience.

Une fiche de renseignements incluant les liens Internet aux documents principaux en lien à l'évaluation environnementale peut être consultée au lien suivant : <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p80101/125996E.pdf> (RCÉI #97).

Les participants sont invités à consulter le registre régulièrement pour les plus récents documents portant sur l'évaluation environnementale du projet par la commission.

Veuillez noter que vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à [IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca).

Sincèrement,  
Secrétariat de la commission  
Projet de mine de charbon Grassy Mountain  
Agence canadienne d'évaluation environnementale  
22e étage, 160, rue Elgin, Ottawa ON K1A 0H3  
Téléphone (sans frais): 1-866-582-1884  
[IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca](mailto:IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca)